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Protokoll fört vid BK Tullbrons medlemsmöte 20190624 i Boulecenters cafeteria

57 medlemmar närvarande enligt bifogad namnlista.

Ordförande Bengt-Arne Nelson hälsade alla välkomna och öppnade mötet.

1. Hallvärdskapet

Önskvärt att våra hallvärdsveckor i juli byts ut så att vi inte får oss tilldelat alla veckor som

ordinarie personal har ledigt. Vi tar kontakt med Lennart Henriksson i detta ärende.

2. SISU

SISU, som lyder under Riksidrottsförbundet, ersätter oss för kostnader gällande utbildningar,

planeringsmöten inför kommande tävlingar, hallvärdskap mm.

Vår kontaktperson i detta ärende är Jan-Olof Johansson, Falkenberg.

3. Tävlingar mm

Tävlingskommittén består av 6 personer, vilka sköter om arbetet med tävlingarna som vi

arrangerar, uttagning till Veteranserien Halland mm.

En person från Tullbron till Alliansens bankommitté ska utses efter Jan-Erling Karlsson,

som avsagt sig sitt uppdrag.

De som är intresserade av att hjälpa till vid våra tävlingar, anmäler sig till vår tävlings- 
kommitté.

Ett tält är inköpt till en kostnad av 1 188 kr som kommer att användas vid tävlingar.

Några datum:

15:e juli spelar vi tiaspel.

11: augusti kl 15.00 har vi klubbmästerskap. (söndag)

Tullbrons höstträff äger rum den 22 september. (söndag)

  

4. Läjetträffen

Angående vänskapsutbytet med Läjet, har vi nu fått en inbjudan om returmöte torsdagen

den 12 september. 
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5. Övrigt

Frågan togs upp varför det bara är en viss klick i föreningen som alltid spelar tillsammans

vid tävlingar. Det är emellertid upp till var och en att själv ordna en medspelare.

  

Medlemsmöte skall äga rum vid minst 2 tillfällen per år.

Parfymer bör användas med försiktighet då det kan vara besvärligt med starka dofter för 
personer som är känsliga för allergier. 

 

 Genom att ta ut ett högre pris vid festerna än den verkliga kostnaden, har festkommittén 
under 2017 fått ett överskott på 4 000 kr och har av dessa pengar skänkt 1 000 kr till 
Barncancerfonden och 1 000 kr till Min Stora Dag, utan att informera om detta till övriga 
medlemmar, vilket har orsakat en viss turbulens i föreningen.

Fortsättningsvis ska festkommittén föra kassabok och en instruktion har upprättats hur 
kommittén ska utföra sitt uppdrag under tiden den har det som sin uppgift. 

Efter avslutat uppdrag lämnas kassaboken till styrelsen för granskning. 

Ordförande tackade för visat intresse och avslutade mötet.

Vid protokollet Ordförande

______________________________ _____________________________

Gunvor Carlsson Bengt-Arne Nelson
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